
Bestyrelsesmøde Ølsted Borgerforening 

Onsdag den 17. april 2024 

Foreningshuset – Hovedgaden 7, kl. 19:00 

 

Dagsorden (udsendt: 11. april 2024) 

Deltagende: Eva, Kenneth, John, Rasmus, René, Dan, Mads, Leon, Stephan og Henriette 

1. Referat fra sidste møde den 12. marts 2024 til godkendelse: 

Referat godkendt 

2. Bestyrelsesmedlemmerne præsenterer sig selv hver især: 

Præsentation kort af bestyrelsen, hvem vi er og hvad vi gerne vil byde ind med. 

Leon: Frivillig til de forskellige arrangementer, ønsker ikke planlægning men vil gerne fysisk 

udføre forskellige opgaver. 

John: Står for bogholderi, har været i bestyrelsen i 3 år kender til alle arrangementer, kan skaffe 

frivillige hænder til forskellige arrangementer. 

Rasmus: Vil gerne stå for koordinering og planlægning, hjælper gerne til fysisk i div. 

arrangementer. 

René: Byder gerne ind med It og det tekniske, samt organisering. 

Stephan: Vil gerne være med til strukturering og koordinering, kan også hjælpe til med fysisk 

udførsel af opgaver. 

Dan: Uføre malerarbejde og fysisk hjælp, har været med i bestyrelsen i 7 år og kender til div. 

arrangementer. (Står for udlejning af borde og stole, har en mobiltelefon som hører til 

borgerforeningen. Står til rådighed torsdag kl. 19 hvor man kan afhente overstående). 

Mads: Kendskab til kontakter og har den del kontakter til div. mennesker som kan have indflydelse 

og har været i Ølsted idrætsforeningen igennem ca. 20 år. Kommer gerne med gode ideer til div. 

event/arrangementer. 

Kenneth: kan hjælpe til med til div. arrangementer, bade fysisk og gerne nu der er flere der også 

byder ind. Har været i bestyrelsen i 8-10 år. Har også flere kontakter rundt om i byen. 

Eva: Vil gerne udbrede budskab omkring Ølsted borgerforeningen og synliggørelse af den. 

Arbejder gerne med udførsel af det. Kendt med sociale medier, deltager også gerne i div. 

arrangementer, både fysisk og planlægning.  



Henriette: vil gerne være med til at deltage og arrangere i forskellige arrangementer, gerne 

julemarked og juletræstænding. Hjælper fysisk til når det er muligt til div. arrangementer.  

 

3. Økonomi – herunder opkrævning af kontingent for 2024: 

John informerer om hvordan regnskabet ser ud fra første januar og til i dag samlet beløb: 

Der er et overskud på 22841 kr.  

Kassebeholdning i kontakt på 13000 kr. 

Borgerforeningen lagerbeholdning 528 kr. 

Gæld: Ølsted rundt, Kregme kirke, Ølsted kirke, halsnæsavis -13740 kr. 

Penge til Ølsted sommerscenen (årligt fra Leif og Aase Sommer 25000kr. 

Beløb til rådighed i alt 138530 kr.  

Der har været mange udgifter på renovationer, legepladsen i grusgraven har været primært udgift. 

Der er nu 218 medlemmer, realistisk vil der kunne komme dobbelt op. Vi satser på at få 300 

husstande til at melde sig ind i borgerforeningen inde for de næste 2 år. 

4. Legeplads/ Sommerscene – status på Brugsretsaftalen: 

Brugsretsaftalen mangler vi at kommunen tager stilling til, hvilken aftale der skal vælges. Uanset 

beslutning vil ikke få konsekvenser for sankthans i år.  

De 3 forslag som der er kommer fortsat med videre, vi foreslår at borgerforeningen beholde 

madpakkehus uden legeplads, kommunen skal her holde alle aftaler og følge op på hvad der sker i 

forhold til legepladsen, forbedring og renovering.  

Borgerforeningen bestiller ny gynge til legepladsen og får sat den op, da den er savet over. 

(Kenneth vil stå for dette) 

5. Flyer og Roll Up – status: 

Eva har flyers med så vi kan se det visuelt, hun har også lavet folder, hun tænker at flyer vil gøre 

opmærksom på hvad er Ølsted borgerforeningen står for. Brochuren er en mere grundig forklaring 

og fællesskabstænkning, tanken er at sende den ud til alle husstande i Ølsted.  

Plan for nu er at brochure (når den er rettet til) sendes 1 x om året og flyers en gang i kvartalet. 

Ejendomsmægler, Brugsen og netto kunne have den liggende, så nye købere/kunder kan få det med 

og måske også grundejerforeninger kan give til nye tilflyttere, det skal printes i ens farver noget der 

er genkendeligt og vil kunne genskabe lighed med borgerforeningen. 



Folder sendes ud to x om året til at starte med, så folk for øje for Ølsted borgerforening. 

Roll up er ustabile og kan hurtigt gå i stykker, Eva foreslår Borgerforeningens logo på et hvidt flag 

Eva har undersøgt og informere hun har fundet priser til omkring 1315 kr. Her skal være logo, QR-

kode, reg og konto nr.  og mobilepay nummer så det er nemt at danne sig et overblik over hvad man 

skal gøre. Disse skal sættes op til div arrangementer/event. 

John nævner at de folk der printer banner og Ølsted rundt ville måske kunne printe flyers og folder. 

Eva vil undersøge hvad der bedst kan betale sig. 

Rasmus foreslår store Beach flag med logo på til div. arrangementer så det er nemt at se.  

Mads fortæller: at der skal være nogen der står for det Ølsteds venner, Rasmus vil gerne stå for det 

og budskabet omkring. 

Rasmus og René vil prøve at sætte det op i en database så det danner et overblik over hvad folk 

gerne vil deltage i (Ølsteds venner). 

Der er snak om der skal flere foreninger ind over brochure, men lige nu fokusere vi på at promovere 

borgerforeningen så folk får øjne op for, hvad vi kan tilbyde og håbe på at fremme fællesskabet. Vi 

kan informere de andre foreninger at vi gerne vil have et fællesskab og kunne lave arrangementer 

sammen. 

Vi beslutter at der skal bestilles flyers og flag med borgerforeningens logo på, Eva kigger på det, 

hun finder tilbud og får bestilt så de kan deles ud. (Herudover pris på 1 x banner og 5 x flag, på fod 

og spyd). 

6. Sociale medier – herunder Facebook og Instagram: 

Mads: vil gerne have en fast strategi på hvad skal vi gøre og hvor skal vi slå det op henne så folk 

bliver opmærksomme på Borgerforeningen. Hvem skal have adgang og hvordan bliver vi sat op til 

det. 

Så der bliver lavet reminders og fortæller om event der kommer til at foregå. Logo og farver der går 

igen og bobler som minder om borgerforeningen. Eva vil gerne være med til at lægge ud på 

hjemmesiden og dele når der er event. Henriette arbejder sammen med hende. Det skal være 

strømlinende farver, så der ikke er tvivl om hvem afsenderen er. 

Det skal tages op på hvert møde hvad der er relevant, Mads søger for at vi får adgang til siden. 

7. Sankt Hans arrangement – herunder opgavefordeling, båltale, tilladelse m.v.: 

Der er en drejebog som der er kørt efter tidligere på eventet og en liste over hvad der skal sættes 

folk på til (mads får drejebog) derudover lægges der foreløbig plan inden næste møde: 

• Hvad skal bestilles vare i Brugsen (Det finder vi ud af når vi nærmer os) 

• 2 til at grille pølser (John søger for at kontakt til Keld Hjort) 



• Hvem laver dej til snobrød (Stephan vil gerne lave dej, René søger for at kontakte spejder 

om de vil være med) 

• Hvem sørger for lydudstyr og div. fra ”rummet” (Dan kigger på det) 

• Hvem sørger for opsætning af borde og stole (Kenneth får kørt det op til bålpladsen) 

• Hvem søger for og står for kaffe og kage (Det finder vi ud af når vi nærmer os) 

• Hvem står for annoncering (Eva stor for det og går ind for garanti for at eventet bliver 

afholdt)  

• Byttepenge og prisliste (John står for byttepenge og prisliste, samt mobilepay) 

• Medhjælp til opstilling, salg og oprydning (det finder vi ud af når vi nærmer os) 

• Heks (Kenneth søger for den bliver lavet) 

• Bestille brænde til bålet (John søger for brænde til bålet) (Kenneth søger for efterslukning af 

bål og hvad der skal bruges dertil) 

• Bevilling hos politiet (John søger for kontakt hertil) 

• Spillemand (John søger for kontakt til dem) og båltale (Mads spørger Helge Friis om han vil 

komme og holde båltale) 

• Græsslåning (John søger for kontakt til kommunen) 

8. Nøgler til hallen, depotrum, Sundhedsafsnittet, Foreningshuset, Rytterskolen: 

Hvor mange nøgler har vi og hvem har?  

• John og Kenneth har nøgle til foreningshuset 

• John, Dan og Kenneth har til ”rummet” i hallen 

• John har til sommerscenen og en masse andre nøgler liggende. Alle vil få udleveret nøgler 

(John tager med til næste møde). 

• Mads skal have et sæt til div. rum. 

9. Årshjul – planlægning af møder og arrangementer 1 år fremadrettet: 

Mads spørger om der skal ligge møder ind resten af året eller om vi skal gøre det fra gang til gang. 

Der er stemning for at vi aftaler fra gang til gang, det bliver besluttet at vi fastholder hverdagsaften 

mandag til torsdag kl. 19. 

Der skal sættes flag op til konfirmanderne i år torsdag d. 9 maj kl. 8 tages ned igen omkring kl. 16 

(Kenneth og Stephan står for opsætning og nedtagning). 

10. Næste møde: 

Næste møde torsdag d. 6 juni kl. 19, John og Mads laver indkaldelse 

• Vi skal drøfte sankthans og have styr på hvem der står for hvad. 

• Hvilke arrangementer skal på hen over efteråret 

 

 



11. Eventuelt: 

• Rasmus spørger til sommer scenen og hvad skal der ske af arrangementer, Det bliver drøftet 

at dette skal der laves planer om allerede et år i forvejen for at få booket ind. (vi drøfter 

forskellige genre og hvad der kan tiltrække flest mennesker). 

Hvem skal arrangementerne på sommerscenen være for? Børn el. voksne – Skal der laves et 

udvalg. René og Stephan vil gerne være med i et udvalg omkring arrangementer. 

• Mads spørger om vi kan have kontakt en anden vej, så kommunikationen ikke køre over 

mail. Der bliver oprettet Whatsapp så vi kan skrive der og beskederne ikke forsvinder i mail. 

Tak for et godt møde 

Vi ses 

 

 

 


